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Vraag 

 

De PvdA pro Texel heeft me gevraagd u het volgende voor te leggen n.a.v. de 

Raadsinformatiebrief over: Vervolg beleidsregels ondergeschikte horeca bij agrarische 

bedrijven. 

 

In deze raadsinformatiebrief van 25 april lezen we dat het college het bestuurlijk advies: 

Beleidsregels ondergeschikte lichte horeca bij nevenactiviteiten op agrarische 

bedrijven in de 

raad(scommissie) van september 2024 in aangepaste vorm opnieuw wil aanbieden voor 

behandeling. 

Dit ondanks het feit dat de gemeenteraad niet heeft gevraagd om beleid voor horeca en 

terrassen bij agrarische bedrijven te ontwikkelen. 

En ondanks de signalen die diverse partijen hebben gegeven in over dat onderwerp 

gestelde vragen. Ook wordt in het coalitieprogramma niet gevraagd om horeca en 

terrassen in het buitengebied.  

 

De PvdA Pro Texel vindt dat er voor een beperkt aantal bedrijven - waarbij in verleende 

omgevingsvergunningen al rekening is gehouden met ondergeschikte dagrecreatie - via 

maatwerk het (beperkt) aanbieden van consumpties natuurlijk kan worden toegestaan.  

Om dit echter aan alle agrarische bedrijven horeca en terrassen toe te staan is een 

overreactie en overkill, vinden wij.  

 

Ook vinden wij het bijzonder dat de discussie over horeca en terrassen is losgezongen 

van de Omgevingsvisie, en naar het laat aanzien zelfs eerder wordt aangeboden dan de 

omgevingsvisie zelf.  

 

Vragen van de PvdA pro Texel: 

Is het college bereid om te stoppen met het mogelijk maken van horeca en terrassen bij 

alle boerenbedrijven, en dus ook geen nieuw voorstel aan te bieden in september? (Het 
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stopzetten van deze beleidsontwikkeling zal ook werkdruk schelen voor de organisatie, 

waarin het piept en kraakt, zoals het college vaak communiceert aan de raad.) 

En in plaats daarvan voor alleen de boerenbedrijven waarbij in reeds verleende 

vergunningen rekening is gehouden met ondergeschikte dagrecreatie, regels op te 

stellen voor het (beperkt) aanbieden van consumpties? 

 

Antwoord 

Bedankt voor uw vraag en uw zorgen over de werkdruk. De beleidsregels die in 

ontwikkeling zijn zorgen voor duidelijkheid bij bedrijven. Ons uitgangspunt is dat er 

ondergeschikt aan bepaalde nevenfuncties bij agrarische bedrijven beperkte 

horecamogelijkheden wenselijk zijn en niet alleen bij de bedrijven die in het verleden al 

een vrijstelling hebben gehad.  

In de beleidsregels moet duidelijk worden omschreven wat mogelijk gaat worden en wat 

de grenzen zijn. Het is beslist niet zo dat alles overal wordt toegestaan. Dat is niet wat 

wij beogen en dat is zeker ook niet wat de sector vraagt. Zoals eerder aangegeven vindt 

er nog overleg plaats tussen LTO en de horeca-tak binnen TOP voor nadere onderlinge 

afstemming. Die input nemen wij mee als we in september de beleidsregels aan u zullen 

voorleggen. 

Het is zeker niet de bedoeling dat alles wordt toegestaan. Duidelijke regels zorgen ook 

voor betere handhaafbaarheid.  
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